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سیفی:ازمبارزهکردنلذتمیبرم
خوش نــام  ووشــوکار 
کشــورمان تنها یک حسرت 
در دنیــای قهرمانــی دارد. او 
با وجود داشــتن ســه طلای 
بازی های آسیایی و پنج طلای 
جهان، نبود ووشو در المپیک 

را تنها حسرتش می داند.
محمدســیفی  محســن 
قهرمان پرافتخار ووشوی ایران و جهان که پنج طلا و یک نقره جهان، سه طلای 
بازی های آســیایی، سه طلای جام جهانی ســاندا و یک مدال طلای بازی های 
کشورهای اسلامی را در کارنامه دارد در گفت وگو با ایرنا به تشریح برنامه هایش 

در سال پیش رو پرداخت که شرح آنرا در زیر می خوانید:
در سه سال اخیر هیچ رویداد بین المللی در ووشو نداشتیم. شما در 

این مدت چگونه آمادگی خود را حفظ کردید؟
در دو دیدار فینال لیگ برتر مبارزه کردم و در مرحله نهایی جنگجویان ووشو 
هم روی رینگ رفتم. باید حتما شــرکت می کردم چراکه تابع قوانین فدراسیون 
هستم و هیچ گاه نخواستم از نامم استفاده کنم. همچنین دو مبارزه حرفه ای هم 

در بحرین انجام دادم که آخرین آن حدود یک ماه قبل بود.
بنظر می رسد تمرینات را به صورت جدی پیگیری می کنید؟

دقیقا همین اســت و به طور مداوم، تمرین بدنسازی، ووشو و بوکس دارم. به 
صورت جداگانه در این سه بخش مربی دارم که برایم خیلی زحمت می کشند و 

همواره قدردان آنان هستم.
و مثل همیشه برای طلای بازی های آسیایی با انگیزه هستید؟

بازی های آســیایی برای ورزش کشــور خیلی مهم بوده و طلای آن بســیار 
ارزشــمند است. می دانم برای سکوی نخســت این رویداد بزرگ باید شبانه روز 

تلاش کنم.
ســه طلای بازی های آســیایی دارید و چگونه می شود باز هم برای 

موفقیت در آن تا این حد تلاش کنید؟
متاسفانه ووشو در بازی های المپیک تابستانی نیست که این برایم یک حسرت 
اســت. به همین دلیل بازی های آسیایی مهمترین رویداد ووشو تلقی می شود و 
گل سر ســبد این رشته بوده و هست. همیشه سعی می کنم بهترین باشم. سه 
طلای قبلی به کنار و می دانم برای طلای هانگژو باید به اندازه مجموع سه دوره 

قبلی تلاش کنم.
سال آتی مســابقات جهانی ووشو پس از چند سال وقفه در آمریکا 

برگزار می شود. چه برنامه ای برای آن دارید؟
امیدوار بودم آمریکا میزبان نشود. واقعیت این است که نگرانم تا به تیم ایران 
رویداد ندهند که احتمالش بسیار زیاد است. بازی های آسیایی و قهرمانی جهان 
در فاصله حدودا یک ماهه برگزار می شــود و اگر تیم ایران به آمریکا اعزام شود 

حتما برای قهرمانی به میدان می روم.
شما اکنون در ۳۳ سالگی هستید. فکر می کنید تا چه زمانی در دنیای 

ووشو خواهید بود؟
تا زمانی که ذهن و جســمم اجازه بدهد دوست دارم به میدان بروم چراکه از 
مبارزه کردن لذت می برم. هر وقت احساس کردم، دیگر توان مبارزه ندارم خودم 
اعلام می کنم اما دوست دارم کنار ووشو باشم و عنوانش اصلا برایم مهم نیست.

یعنی به مربیگری تیم ملی فکر می کنید؟
برایم مهم نیســت که حتما مربی تیم ملی باشم اما دوست دارم کنار ووشو 
حضور داشته باشم. اگر یک نفر هم به خاطر من قهرمان جهان شود، دِین خود 

را به ووشو ادا کرده ام.
به  عنوان بازیکن باتجربه، چه نظری در خصوص کادر فنی تیم ملی 

دارید؟
شــرایط بعد از رفتن حسین اوجاقی، کمی سخت شد تا اینکه امیر اوجاقی و 
علی دهقان آمدند. حدود ۲ ماه تمرین داشتیم که خوب بود و طبق همان روال 
گذشته با کمی تغییرات انجام می شد. متاسفانه لغو بازی های آسیایی دوباره همه 
چیز را سردرگم کرد. هر فردی که بخواهد مربی تیم ملی شود باید برنامه کامل و 
دقیقی داشته باشد چرا که ووشوکار باید با آمادگی صد درصد بدنی و فنی راهی 

بازی های آسیایی شود.
در ادامه ورزش قهرمانی، حضــور در مبارزات حرفه ای را به صورت 

جدی پیگیری می کنید؟
زیاد پیگیر نیستم. تمریناتم را با قدرت دنبال می کنم و اگر در این بین مبارزه  
حرفه ای هم باشــد شــرکت می کنم اما دنبال چیدن مبارزه نمی روم. باور کنید 
خیلی اســم سازمان یا کمربند برایم مهم نیســت. اگر آماده باشم و مسابقه ای 

پیشنهاد شود به میدان می روم.
از انتخاب ووشو راضی هستید؟

از ســال ۸۶ وارد تیم ملی شدم و شکر خدا شرایط بد نبوده است. نمی شود 
ورزش ها را مقایسه کرد اما نسبت به دیگر رشته های رزمی که دارای فدراسیون 
هســتند، راضی ام که ووشو را انتخاب کرده ام. اگر بخواهم گلایه ای کنم، نامردی 

است.
و در پایان، حسرتی از دنیای قهرمانی دارید؟

فقط المپیک. حیف که ووشو در المپیک نیست وگرنه می توانستم حداقل یک 
مدال خوشرنگ المپیک را کسب کنم.

واکنشفدراسیونبهاتفاقدریکمدرسهفوتبال
فدارســیون  ســخنگوی 
فوتبال بــه اتفاق جنجالی در 
یک مدرســه فوتبال واکنش 
نشــان داد. احسان اصولی در 
گفت وگو با فــارس، در مورد 
مباحث مطرح شده نسبت به 
تخلف یک مدرسه فوتبال در 
مشهد اظهار داشــت:  فدراسیون فوتبال از طریق رسانه ها متوجه شد که چنین 
موضوعی در یکی از مدارس فوتبال مطرح شــده اما تاکنون شــکایتی در هیأت 
فوتبال خراسان رضوی یا فدراسیون دریافت نکرده ایم. آئین نامه ها به ویژه آئین نامه 
کمیته اخلاق در اینگونه موارد روشن است. با پیگیری های انجام شده و با توجه 
به اینکه کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال در همه استان ها نماینده دارد، پرونده ای 
تشکیل شد و وظایف اولیه نیز انجام می شود. وی افزود: موضوع به صورت کامل 
و دقیق با احضار طرفین، اخذ توضیحات و به صورت دقیق در چارچوب قوانین، 
مقررات و آئین نامه های مرتبط پیگیری خواهد شــد و نتایج آن به سمع و نظر 
مردم و رسانه ها می رسد. ساز و کار ارکان قضایی و کمیته اخلاق مشخص است و 
در اینگونه موارد و مباحث ورود خواهیم کرد. سخنگوی فدارسیون فوتبال عنوان 
کرد: به هیچ عنوان اجازه نمی دهیم افرادی دنبال چنین اتفاقات و مسائلی بروند و 
قطعا در صورت احراز موضوع، با مسببان برخورد جدی خواهیم کرد. تمام جوانب 
بررســی خواهد شد و اگر تخلف اثبات شود با متخلفان به شکل قاطعی برخورد 

می کنیم و نتایج را به اطلاع مردم و رسانه ها می رسانیم.

فتحاللهزاده:8امتیازفاصلهباپرسپولیسچیزینیست
مدیرعامــل اســتقلال در 
خصــوص آخریــن شــرایط 
ایــن تیــم پس از شکســت 
را  توضیحاتی  سپاهان  مقابل 
ارائــه کرد. علی فتــح الله زاده 
در  اســتقلال  مدیرعامــل 
خصــوص شکســت این تیم 
مقابل ســپاهان در لیگ برتر 
اظهار داشــت: نســبت به بازیهای قبلی بد بازی نکردیم ولــی به هر حال باید 
حواسمان بیشتر جمع باشد یک لحظه اشتباه کردیم و یک پنالتی دادیم و باعث 
شکســت تیم شد. وی ادامه داد: نگران مصدومان تیم هستیم و باید قبول کنیم 
تعداد آنها بیش از حد شده است. فتح الله زاده در خصوص اشتباهات داوری بیان 
داشــت: ما تا کنون از داوری 11 امتیاز ضرر کردیم. دوستان می گویند مصاحبه 
نکنیــد ما هم اطاعت می کنیم  ولی وقتی چیزی نمی گوییم دلیل نمی شــود 
اعتراض نداشته باشــیم. انتظار داریم کمیته داوران وقتی نجابت ما را می بیند 
بیشــتر از تیم ما مراقبت کند. وی در خصوص اختلاف ۸ امتیازی با پرسپولیس 
در صدرجدول تصریح کرد: در بازی های 3 امتیازی ۸ امتیاز چیز زیادی نیســت 
و بــا یکی دو بازی می توان آن را جبــران کرد. باید تلاش کنیم و این فاصله را 

هرچه زودتر کمتر کنیم. 

گفتوگو

خبر

مهدی تاج در سفر خود به مشهد با حواشی مختلف به 
علت اختلاف میان رئیس هیات فوتبال و مدیرکل ورزش 
و جوانان این اســتان رو به رو شــد و در نهایت با انتشار 
فایل صوتی یک مصاحبه که به نظر می رســد او سوالاتش 
را به خبرنگار دیکته کرده، حاشیه ها به اوج خود رسید اما 

واقعیت ماجرا چیست؟
به گزارش ایســنا، مهدی تاج و اعضای هیات رئیســه 
فدراســیون فوتبال در ســفر پرحاشــیه خود به مشهد و 
حضور در جلســه مجمع عمومی ســالانه این اســتان، با 
ماجــرای جدیدی رو به رو شــدند. به نظر می رســد که 
رئیس فدراســیون فوتبال به جای پاسخگویی به سوالات 
اهالی رسانه، در پشت درهای بسته در حال دیکته کردن 
ســوالات سفارشــی خود به یک خبرنگار است تا او عینا 

سوالات مدنظر تاج و اصولی را بپرسد.
سفر پرحاشیه به مشهد

آغاز حواشی از آنجا بود که علی اکبر هاشمی جواهری، 
مدیرکل ورزش وجوانان خراسان رضوی که همزمان نایب 
رئیس اول هیات فوتبال این استان است، به علت اختلاف 
با اصولــی و نارضایتی از عملکرد وی در مجمع ســالانه 
هیات فوتبال خراســان رضوی که با حضــور تاج برگزار 

می شد، حاضر نمی شود.
بعد از این جلسه مهدی تاج راهی ساختمان اداره کل 
ورزش وجوانان خراســان رضوی می شود تا در جلسه ای با 
علی اکبر هاشــمی جواهری شرکت کند اما شایعات حاکی 
از این اســت که مدیرکل ورزش وجوانان خراسان رضوی 

اجازه حضور احسان اصولی را در این جلسه نداده است.
در نتیجه همین مساله هم اصولی از تاج می خواهد که 
درباره راه ندادن خود به اداره کل ورزش و جوانان صحبت 
کند و تــاج می گوید چنین چیزی مطــرح نبوده و اصلا 

اصولی قرار نبوده به جلسه بیاید. 
اما یک رســانه فعال در مشــهد فایل صوتی از جلسه 
تاج و همکارانش منتشــر کرده کــه آن ها به جای حضور 
در جمع خبرنگارانی که بیرون از سالن منتظر پاسخگویی 

تاج و اصولی هستند، در یک اتاق خصوصی در مقابل یک 
خبرنگار گزینشــی قرار گرفته اند و از خبرنگار می خواهند 

عینا سوالات مدنظرشان را بپرسند! 
در ایــن مصاحبه تاج از خبرنــگار می خواهد فقط دو 
ســوال را از او بپرسد که »یکی شــایعه برکناری احسان 
اصولی از ســمت سخنگویی فدراســیون فوتبال است« و 
دومــی هم مربوط به »حضور تــاج در اداره کل ورزش و 
جوانان می شــود«. در همین حین اصولی به تاج می گوید 
کــه به خبرنگار بگویــد »هیات فوتبال با قــدرت به کار 
خود ادامــه می دهد« اما اصولی به تاج گوشــزد می کند 
کــه »نمی خواهد درباره راه ندادن مــن )اصولی( به اداره 
کل بگویید؟«تاج در نهایت ایــن نکته را تکذیب می کند 
و می گوید » قرار نبوده که اصولی در جلســه با مدیرکل 

ورزش و جوانان استان شرکت کند.«
واقعیت چیست؟

محســن حیدری، دبیر هیات فوتبال اســتان خراسان 

رضــوی در گفت وگــو با ایســنا، درباره فایل لــو رفته از 
مصاحبــه مهدی تاج با یک خبرنگار که به نظر می رســد 
رئیس فدراسیون فوتبال در حال تلقین برخی سوالات به 
این خبرنگار اســت، گفت: صبح چهارشنبه مجمع سالانه 
هیــات فوتبال را داشــتیم که با اقبــال اعضای مجمع و 
رســانه ها برگزار شــد. آقای تاج، براتی، حیدری و اصولی 
به عنوان اعضای هیات رئیســه یک ربع تا نیم ســاعت با 
رســانه ها صحبت کردند. بعد از مجمع تماس تلفنی بین 
آقای تاج و آقای هاشــمی جواهــری )مدیرکل ورزش و 
جوانان خراســان رضوی و نایب رئیس هیات فوتبال این 
اســتان( برقرار می شود و تاج به اداره کل ورزش و جوانان 
می رود چرا که ایشان )هاشمی جواهری( به مجمع نیامده 
بودند. وی ادامه داد: در این بین یک رسانه ای که متاسفانه 
اهــداف انتخاباتی دارد، حضور آقای تــاج در اداره کل را 
وارونــه اینطور جلوه می دهد کــه حضور تاج در این اداره 
کل در راستای عزل آقای اصولی است. بعد از اینکه آقای 

تاج از اداره کل برگشــتند، بــه خاطر این کار غیراخلاقی 
و اشــتباه اکثر رسانه ها در اطلاع رســانی، یک مصاحبه با 
روابط عمومی هیــات فوتبال انجــام می دهند تا بگویند 
»جلسه ایشــان با آقای جواهری در راستای شایعاتی که 

مطرح شده نبوده است.«
دبیر هیات فوتبال مشــهد با اشاره به صداهای موجود 
در این فایل صوتی اظهار کرد: فردی که به عنوان خبرنگار 
در حال پرســش از آقای تاج است، خبرنگار هیات فوتبال 
خراسان رضوی اســت. آقای تاج بنای مصاحبه نداشت و 
قبل از آن ۲۰ دقیقه با اصحاب رســانه صحبت کرده بود. 
به همین دلیل آقای تاج به خبرنگار ما می گوید که »فقط 
همیــن دو مورد را بپرس  چون هر چه لازم بود را گفته ام 

و درباره مجمع و موارد دیگر سوال نپرس.«
حیدری درباره شایعه راه ندادن احسان اصولی، رئیس 
هیــات فوتبال به اداره کل ورزش و جوانان و پاســخ تاج 
مبنی بر اینکه اصلا اصولی به آنجا نیامده بود، گفت: رسانه 
بداخلاق این شــایعه را مطرح کرد کــه اصولی را به اداره 
کل راه نداده اند. آقای اصولی و براتی جای دیگری جلسه 
داشــتند و قرار بود آقای تاج به تنهایی بروند. اصلا آقای 
هاشــمی جواهری می گویند »با شما )تاج( به تنهایی کار 
دارم« اما همان جا هم بی اخلاقی صورت می گیرد و پنج، 
شــش نفر از مخالفان اصولی در جلسه بوده اند. در کل بنا 

نبود که آقای اصولی به اداره کل ورزش و جوانان برود.
او درباره چگونگی انتشــار فایــل صوتی تاج و اعضای 
هیات رئیســه نیز گفت: گویا خبرنگاری دســتگاه ضبط 
صوت خــود را قبل از خروج از اتاق روشــن می گذارد و 
صداها را ضبط کرده و بعــدا به هوای اینکه چیزی را جا 
گذاشــته، به اتاق بر می گردد و دستگاه خود را بر می دارد 

و از جلسه خارج می شود.
دبیر هیات فوتبال مشــهد یادآور شد: خودم رسانه ای 
بــودم. نگاه هیات فوتبال به رســانه ها همراهی اســت و 
نقــد رســانه ها را می پذیریم و عاری از ایراد نیســتیم اما 

بی اخلاقی پسندیده نیست.

ضربات ایســتگاهی و شوت از پشت محوطه: یحیی این 
یک ماه دشــوار را اینگونه بدون مهاجم و با موفقیت سپری 

کرد.
به گزارش »ورزش ســه«، در شــب بازی حساس دربی 
مقابل اســتقلال بود که خبر عجیب جدایی یورگن لوکادیا 
از پرســپولیس منتشر شــد. مهاجم باتجربه و صاحب نام 
قرمزپوشان که فصل را فوق العاده آغاز کرد و خیلی زود رتبه 
اول جــدول آقای گلی را به خود اختصــاص داد. در فصل 
تابستان، پرسپولیس تلاش زیادی برای جذب مهاجم کرد 
و در نهایت در اواخر پنجره تابستانی بود که لوکادیا بالاخره 
به ترکیب قرمزپوشــان اضافه شد و همین تاخیر باعث شد 
او در هفته های ابتدایی نتواند در بین بازیکنان پرسپولیس 
حاضر شود. اما لوکادیا در همان چند هفته حضور در ترکیب 
تیم جدیدش نیز نشان داد از کیفیت بالایی برخوردار بوده 
و می تواند در مسابقات حساس، سرنوشت یک بازی را رقم 
بزند. اما این بازیکن مشــهور به یکباره تصمیم به جدایی از 
پرسپولیس گرفته و در دشوارترین مقطع دست یحیی گل 
محمدی را خالی گذاشت. اما علی رغم این بحران ناخواسته 
نیز پرسپولیس در هفته های اخیر نتایج درخشانی گرفته و 
حالا با اقتدار و فاصله ای قابل توجه با رقبا، در صدر جدول 

لیگ برتر قرار دارد.
نبود یک مهاجم نوک و هدف در ترکیب پرسپولیس، افت 
غیرمنتظره مهدی عبــدی و البته مصدومیت های تکراری 
شیخ دیاباته باعث شد یحیی گل محمدی در یک ماه اخیر 
روش های تــازه و متفاوتی را برای باز کردن دروازه حریفان 
انتخاب کند. از دربی برابر اســتقلال این تغییر تاکتیکی در 
ترکیب قرمزپوشان ایجاد شد و آنها در اولین مسابقه با این 
بحران بزرگ، دو بار و روی ضربات ایستگاهی توسط مهدی 

ترابی و ضربات سر دقیق گولسیانی به گل رسیده و در نهایت 
از شکست مقابل رقیب دیرینه در دقایق پایانی فرار کردند.

دفاع متراکــم و چند لایه پیکان اجازه نداد شــاگردان 
یحیی گل محمدی برابر تیم مجید حسینی به گل برسند و 
ارسال های متوالی این تیم در نهایت منجر به خلق گل نشد. 
در دیدار مقابل گل گهر اما پرســپولیس از یک روش عرف 

و متداول دیگر در دنیای فوتبال برای گلزنی استفاده کرد.
استفاده از توپ های دوم و البته ضربات فوق العاده محمد 
عمری و سینا اســدبیگی از پشت محوطه جریمه، پیروزی 
مهم این تیم در سیرجان مقابل گل گهر را رقم زده و یکی 
از مسابقات حساس و تعیین کننده فصل در کورس قهرمانی 

را به سود این تیم رقم زد.
در بــازی برابر نســاجی جریــان بازی کاملا به ســود 
پرسپولیس پیش رفت و تمامی موقعیت های مهم این تیم 
تبدیل به گل شد. دانیال اسماعیلی فر که در هفته های اخیر 
نقشــی محوری تر یافته و به وضــوح و با فرمان یحیی گل 
محمدی به حملات پرســپولیس اضافه شد، ستاره تیمش 
در آن مســابقه بود و با دو بار گلزنــی، عامل برتری پرگل 

قرمزپوشان لقب گرفت.
اما در شرایطی که به نظر می رسید جریان بازی با ذوب 
آهن نیز گره خورده و این تیم نیز مانند پیکان با دفاع چند 
لایه و شلوغ کردن خط دفاعی خود قصد دارد با یک امتیاز 
تهــران را به مقصد اصفهان ترک کند، یک بار دیگر ضربات 
ایستگاهی به داد پرسپولیس رسید. به شکل جالب و برنامه 
ریزی شــده ای، اغلب بازیکنان قرمزپوش در صحنه ارسال 
یحیی در سمت دیرک اول حضور یافته و مدافعان حریف را 
به ســمت خود کشاندند. در سوی مقابل و در لحظه ارسال 
دقیق ســروش رفیعی، فضا برای ســرزنی امید عالیشاه به 

بهترین شــکل فراهم شــد و این بازیکن کوتاه قامت بدون 
مدافع یارگیر و در فضای مناســب، موفق شد با یک ضربه 
سر دقیق دروازه حریف را باز کرده و سه امتیاز حساس این 

دیدار را به حساب تیمش واریز کند.
در شرایطی که تا دقیقه ۶۸ به نظر می رسید پرسپولیس 
قادر به فرار از ســد دفاع متراکم ذوب آهن نیست و باز هم 
غیبت یک مهاجم هدف به وضوح در ترکیب این تیم حس 
می شــود، یک ضربه ایستگاهی دیگر کار را برای تیم یحیی 
گل محمدی تمام و این یک امتیاز حیاتی را نصیب آنها کرد.
عیسی آل کثیر به جمع بازیکنان پرسپولیس اضافه شده 
و اخبار حاکــی از احتمال جذب یک مهاجم خارجی دیگر 

برای ترکیب این تیم در نیم فصل دوم است. تردیدی وجود 
ندارد که یک تیم برای کســب عنوان قهرمانی به ترکیبی 
کامل و چند وجهی نیاز دارد و دشوار است با همین شرایط 
در مسابقات سخت نیم فصل دوم به موفقیت دست یافت. اما 
یحیی گل محمدی در همین یک ماه سخت و غیرمنتظره 
نیز ثابت کرده حتی بدون مهاجم نوک کارآمد نیز می تواند 
در دیدارهایی دشوار و برابر مدعیان نیز نتیجه بگیرد و تنوع 
تاکتیکی ترکیب پرسپولیس، استفاده از ضربات ایستگاهی و 
اضافه شدن دیگر بازیکنان به بخش هجومی، آنها را همین 
حالا تبدیل به جدی ترین مدعی کسب عنوان قهرمانی در 

لیگ برتر کرده است.

تیم فوتبال فولادخوزستان به دنبال جذب گادوین منشا 
مهاجم سابق تیم فوتبال پرسپولیس خواهد بود.

به گزارش ایرنا، فولاد خوزستان برابر صنعت نفت آبادان 
متوقف شــد تا شــاگردان جواد نکونام به مانند بازی رفت، 
در بازی برگشــت هم ناکام در کسب امتیاز کامل باشند و 
از مجموع ۶ امتیاز دربی خوزســتان تنها ۲ امتیاز را کسب 

کرده باشند.
تیم فوتبال فولادخوزســتان که تنهــا نماینده ایران در 
مرحله حذفی لیگ قهرمانان آســیا محسوب می شود برای 
تقویت خود دست به خرید بازیکنان جدید شده است. یکی 
از خریدهای جذاب این تیم روبرتو تورس کاپیتان ســابق 

اوساسونا اســپانیا بود. او بیش از دو هفته است که در این 
شهر به ســر می برد ولی در کمال تعجب باردیگر نامش در 
لیست فولاد خوزستان دیده نمی شود و دلیل عدم حضورش 
پر بودن لیست خارجی های فولاد خوزستان است که به این 

تیم اجازه صدور کارت بازی را نمی دهد.
کریســتوفر کنت، آیاندا پاتوســی و موسی کولیبالی 3 
بازیکن خارجی فولاد هستند که باید یکی از آنها از لیست 
خارج شود تا این بازیکن بتواند کارت بازی خود را دریافت 
کند. شنیده ها حاکی از آن است که آیاندا پاتوسی بازیکنی 
خواهد بود که از این تیم جدا می شود تا جا برای روبرتو باز 
شود. مقصد احتمالی پاتوسی آلومینیوم اراک یا مس کرمان 

خواهد بود.
از طرفی فولادی ها مشــکل بزرگ گلزنی دارند که این 
امر باعث شــده تا جوادنکونام بــه دنبال یک مهاجم گلزن 
باشد. گادوین منشــا مهاجم سابق تیم فوتبال پرسپولیس 
که توانست فصل گذشته با 1۴ گل در لباس مس رفسنجان 
عنوان آقای گلی لیگ را بدست بیاورد گزینه اصلی تقویت 
خط حمله فولاد خواهد بود و شنیده ها حاکی از آن خواهد 
بود که توافق اولیه با این بازیکن به انجام رسیده است. چند 
تیــم لیگ برتری دیگر نیز خواهــان به خدمت گرفتن این 
بازیکن خواهند بود ولــی حضور با فولاد در لیگ قهرمانان 

قطعا برای این مهاجم جذاب تر خواهد بود.

جواد نکونام در نشســت خبری بعــد از دیدار با صنعت 
نفت آبادان اعلام کرد که موسی کولیبالی از لیست این تیم 
کنار گذاشته شــده و با این حرکت جا برای گادوین منشا 

باز خواهد شد.

سفرپرحاشیهرئیسفدراسیونفوتبالبهمشهد

ماجرای لو رفتن فایل صوتی مصاحبه سفارشی تاج چیست؟

رسیدنپرسپولیسبهگلازمسیرهایجدید

یحییچگونهیکماهدشواررابدونمهاجموباموفقیتسپریکرد؟

فولادخوزستانبهدنبالجذبگادوینمنشا

باشگاه یوونتوس با جریمه سنگین کسر 15 امتیاز مواجه 
شده است.

به گــزارش ایلنا، پس از بازگشــایی پرونده ای مبنی بر 
افزایــش هزینه نقل و انتقالات توســط دادگاه ایتالیایی از 
باشــگاه یوونتوس در جریان فصل جاری مسابقات سری آ 

15 امتیاز  کسر شد!
تیم ایتالیایی اعلام کرده اســت که پس از سقوط به رده 

دهم جدول سری آ، به این تصمیم اعتراض خواهد کرد.
آندره آ آنیلی، رئیس ســابق یوونتوس به مدت دو سال 
محروم شد و فابیو پاراتیچی که اکنون به عنوان مدیر عامل 
باشــگاه تاتنهام مشغول به کار اســت، 3۰ ماه محروم شده 

است!
این حکم در مورد فدراسیون فوتبال ایتالیا اعمال می شود، 
اما در این مرحله مشخص نیست که آیا پاراتیچی می  تپاند 
خــارج از ایتالیا همچنان فعالیت کند یا خیر. فدراســیون 
فوتبال ایتالیا البته درخواست کرده است که محرومیت را به 
یوفا و فیفا گسترش دهد. در آوریل سال گذشته، 59 مدیر 
اجرایی و 11 باشگاه در پرونده plusvalenze تبرئه شدند.

درخواست تجدیدنظر اولیه توسط جوزپه چین، دادستان 
فدرال فدراسیون فوتبال ایتالیا برای بازگشایی آن، متعاقبا رد 
شــد. اما شواهد جمع آوری شده توسط دادستان تورین در 
 Prisma یک پرونده مدنی جداگانه که به عنوان تحقیقات

شناخته می شود، چین را بر آن داشت تا درخواست دیگری 
برای رسیدگی مجدد به این پرونده ورزشی ارائه دهد.

یوونتوس با 37 امتیاز از 1۸ بازی قبل از رســمی شدن 
کســر امتیاز در عصر جمعه در رده سوم جدول قرار داشت. 
تیم ماسیمیلیانو آلگری تنها یک امتیاز کمتر از میلان رده 
دومی و 1۰ امتیاز از ناپولی صدرنشین فاصله داشت. با این 
حال آنها اکنون با تنها ۲۲ امتیاز به رده دهم سقوط کرده اند.

یوونتوس هرگونه تخلف را رد می کند و معتقد است که 
این باشــگاه مطابق با رویه بین المللی در صنعت فوتبال و 

شرایط بازار نقل و انتقالات عمل کرده است.
احکام زندان افراد دخیل در فساد مالی یوونتوس به شرح 

زیر است:
فابیو پاراتیچی ۲.5 سال

آنیلی ۲ سال
آریوابنه ۲ سال

پاول ندود ۸ ماه
یک سال و ۴ ماه برای چروبینی

باشــگاه های دیگری که تحت بازرســی قرار گرفتند اما 
همگــی به غیر از یوونتوس تبرئه شــدند: امپولی - جنوا - 
ناپولی - ســمپدوریا - پارما - پیزا - پســکارا - پرو ورچلی 

- کیه وو و نوارا
بر اســاس اعلام جانلوکا دیمارزیو، جریمه درخواستی 9 
امتیازی از سوی وکیل مخالف یووه، مشروط بر اینکه طرفین 
دادگاه بر گناهکار بودن باشــگاه تورینی توافق کنند ارسال 
شد و از نظر دادگاه نامعقول تلقی نشد. از این رو نظر دادگاه 
از 9 به 15 امتیاز پیشرفت کرد. حکم به دفتر وکالت کُونی  
می رود، که اگر تشخیص داده شود دادگاه فدرال روند را به 
درستی انجام نداده است، حکم را تأیید می کند یا می تواند 

آن را لغو کند. تخفیف در جریمه به هیچ وجه قابل مذاکره 
نیست. 

به گزارش اسکای ایتالیا، ظرف 1۰ روز آینده دلایل حکم 
دادگاه تجدیدنظر فدراسیون فوتبال ایتالیا منتشر می شود 
که درخواست دادستان برای بازگشایی دادگاه بر علیه یووه 

را پذیرفت و یوونتوس را با 15 امتیاز جریمه محکوم کرد.
بیانیه رسمی فدراسیون فوتبال ایتالیا به این شرح است: 
»دادگاه استیناف فدرال به ریاست ماریو لوئیجی تورسلو تا 
حدی درخواســت تجدیدنظر دادستان فدرال را پذیرفت و 
یوونتــوس را با 15 امتیاز مجازات در فصل ورزشــی جاری 
و با یک ســری ممنوعیت برای 11 مدیــر یوونتوس )3۰ 
ماهه( تحریم کرد. پاراتیچــی 3۰ ماه، آنیای و آریاوبنه ۲۴ 
مــاه، فدریکو چروبینی 1۶ ماه و ۸ ماه بــرای پاول ندود و 

گارمیبرتی، ولانو، ونیر، هوفز، مارلونگو و رونکایلو!
وکیل قانونی یوونتوس درخصوص رای اعلامی از طریق 
رســانه باشــگاه گفت: »از نظر ما، پذیرش این حکم توسط 
دادگاه فدرال ایتالیا، یک نابرابری آشــکار را نمایان ساخته 
اســت کــه در آن، یوونتوس و مدیران باشــگاه بیش از هر 
شخص و نهاد حقوقی دیگری بصورت ناحق متضرر شده اند. 
ما به دقت دلایل درخواست بررسی مجدد از سوی دادستانی 
را مطالعه می کنیم با این حال خاطرنشان می کنیم که تا به 
الان، یوونتوس و مدیران باشگاه تنها به یک تخلف محکوم 
شــده اند که دراین خصوص نیز دادگاه عالی عدالت ورزشی 
نیز بارها تشــخیص داد چنین تخلفی صورت نگرفته است. 
با این حال ما معتقدیم این یک ظلم آشــکار علیه میلیون 
هوادار اســت که در مرحله بعدی قضاوت، این ظلم برطرف 
خواهد شد. ما به دادگاه ضمانت CONI درخواست تجدید 

نظر خواهیم داشت.«
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